
Schriftelijke vragen n.a.v. persbericht 15-12 opvang statushouders 
 
15 december is er via een persbericht gecommuniceerd dat er 55 statushouders naar Diemen komen. 
Hoewel het besluit gaat om tijdelijke huisvesting wordt er ook geschreven over definitieve 
huisvesting. Wij stellen vragen om een beter beeld te krijgen bij de uitvoering in Diemen.  
 

1. Het bericht schrijft over een besluit van het college van B&W over tijdelijke huisvesting. Ook 
wordt er geschreven dat er definitieve huisvesting nodig is.  Betekent dit dat het de 
bedoeling is dat de 55 tijdelijk gehuisveste statushouders uiteindelijk ook in Diemen zullen 
worden gehuisvest? Welk besluit heeft er voorgelegen in het college van B&W?  

2. Bent u bekend met de doelgroep van de 55 statushouders die naar Diemen komen? Zo ja, 
om welke doelgroep gaat het? 

3. Vanaf wanneer worden de statushouders tijdelijk in het VIA hotel gehuisvest? 
4. Tot wanneer is huisvesting in het VIA hotel voorzien?  
5. In het persbericht staat dat: ”Diemen een achterstand heeft bij het huisvesten van 

statushouders.” Hoe groot is deze achterstand en wat zijn hier achterliggende reden van?  
6. In het persbericht staat dat: “De statushouders zullende komende tijd definitief worden 

gehuisvest in beschikbaar komende huurwoningen.” Per wanneer is deze definitieve 
huisvesting nodig? Gaat dit om woningen in Diemen of in de regio?  

7. Hoeveel sociale huurwoningen kwamen er in 2023 vrij in Diemen? Hoeveel woningen 
daarvan werden met voorrang toegewezen? 
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